
 Verslag vergadering d.d. 25 november 2024  

 
Aanwezig:  Edwin Kleiboer, Mark Kleinheerenbrink, Corné van den Hout,  

Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer), Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania),  
Antoon van de Sande (SVSOS), Maik Wojtas (SSB),  
Frans van Kempen (VLOHradio), Paulien Versantvoort (CHT), 
Hans van Dommelen (De Dokkelaers), Gijs Verhoeven (De Dokkelaers), 
Leslie Ligtvoet (VC De Hilver), Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79),  
Leo Harpe (BCH), Ankie van Strijdhoven (DSV), Maartje Bakkers (DSV), 
Henk Schottert (Biks Shots). 
 
 

Afwezig met bericht: Paul Claassen (EDN ’56), Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek). 
 
 
                           

1.  Opening 
Edwin Kleiboer opent de vergadering met een woord van welkom. 
 
 
2.  Notulen van de vergadering van 24 september 2024 
Ben Moonen wil graag een keer uitleg komen geven over de subsidie mogelijkheden in de sport, maar 
vanavond was hij helaas verhinderd. 
 
Het potje met geld voor de services van NOC*NSF is plotseling helemaal leeg. 
 
Dana van Hoof vraagt zich af waar de tekst ‘Het gaat blijkbaar niet goed tussen Hilvaria en Achil ’87 
met betrekking tot het gebruik van het voetbalveld binnen de atletiekbanen” vandaan komt.  
Jan Vlasblom geeft aan dat hij dat gemeld had.  
Op verzoek van Dana van Hoof wordt deze passage uit de notulen gehaald. 
 
Voor het overige worden de notulen goedgekeurd. 
 
 
3.  Mededelingen 
Behalve de afmeldingen waren er geen mededelingen. 
 
 
4.  Update Accommodatiebeleid 
Edwin Kleiboer heeft vanochtend contact gehad met Gerrit Overmans die het accommodatiebeleid nu 
in zijn portefeuille heeft. Er komt een advies richting de gemeenteraad met kaders vanuit het beleid. 
Dit komt in januari 2025 in de Raad. Gerrit Overmans wil eerst de sport aanpakken. Daarna stappen 
vanuit de gemeente richting de sport. De conclusie is dat we een jaar weggegooid hebben.  
Het adviesbureau dat de zaak begeleidde is niet meer actief. 
 

  



5.  Binnensportaccommodatie De Roodloop 
Gerrit Overmans heeft in de week van 18 november met het bestuur van Sportfondsen en HOI werkt 
samengezeten. Het contract zal worden uitgediend tot 2028. In 2026 wordt er een aanbesteding 
gedaan voor het beheer na 2027. 
 
De volgende zaken zijn bij Sportfondsen neergelegd: 
 

 Manager uit Hilvarenbeek 
 Meedenken met de verenigingen 
 Meewerken aan sport gerelateerde evenementen 

 
Het hoofdkantoor van Sportfondsen houdt alles tegen. 
 
De tarieven voor het zwembad is in 4 jaar tijd 20% verhoogd en dat terwijl het gebouwd energie 
neutraal gebouwd is. 
 
Er wordt voorgesteld dat de verenigingen gezamenlijk een keer Gerrit Overmans uitnodigen en ook 
Sportfondsen daarbij uitnodigen. Het gaat om badminton, Volleybal, Korfbal, Basketball, Turnen en 
Zwemmen. Het is beter om eerst een keer met de verenigingen bij elkaar te komen om met één mond 
te praten richting de andere partijen. 
 
Frans van Kempen kijkt thuis na of hij het contract dat destijds met Laco is afgesloten nog heeft. 
 
Edwin Kleiboer koppelt de punten in december terug met Gerrit Overmans. 
 
 
6.  Terugkoppeling intervisie bijeenkomst vertrouwenscontactpersonen 
Op 17 oktober is er een intervisie bijeenkomst geweest met de vertrouwenscontactpersonen.  
Daar is een presentatie gegevens door NOC*NSF over een veilige sportomgeving (4V’s). 
Het was een positieve bijeenkomst. 
 
Uit de bijeenkomst is het verzoek gekomen om een keer een bijeenkomst te organiseren over de 
verantwoordelijkheden van besturen en vertrouwenscontactpersonen. Deze bijeenkomst gaan we in 
2025 opzetten voor besturen en vertrouwenscontactpersonen samen. 
 
Op 15 en 22 januari is er een cursus vertrouwenscontactpersoon in Tilburg, die georganiseerd wordt 
door het Sportbedrijf. Edwin Kleiboer zal navragen of er nog plekken beschikbaar zijn omdat er nog 
enkele vertrouwenscontactpersonen in Hilvarenbeek de cursus moeten volgen. 
 
Christine Scheerders moet voor de gemeente een plan van aanpak opstellen met betrekking tot de 4 
V’s. 
 
 
7.  Sportgala 
Alle verenigingen hebben een aanmeldingsformulier gehad en worden opgeroepen aanmeldingen in 
te sturen.  
 
De VLOH gaat proberen om het Sportgala live uit te zenden. 
Frans van Kempen zal dit verder bespreken met Guus Buijlinckx. 
 
   
  



8.  Toekomst Sportcoaches 
DSV wil sportcoaches in gaan zetten.  
Ze hebben gebrainstormd met Tjalle Hoogsteen en een plan van aanpak gemaakt. 
 
Het BeweegBuro is nu bezig met gesprekken met het onderwijs om te kijken hoe de inzet van 
Sportcoaches voortgezet kan worden vanaf het schooljaar 2026-2027. 
Het is even afwachten totdat duidelijk is hoe zij in de toekomst verder gaan. 
 
De volleybal club zet de betaalde trainer van de senioren ook in om de jeugdtrainers te begeleiden. 
 
Tjalle Hoogsteen gaat kijken of er nog ruimte is bij de Sportcoaches. 
 
Biks Shots heeft iemand die de jeugdtrainers begeleid. 
 
Het is goed om dit in 2025 op te pakken. 
 
Edwin Kleiboer doet onderzoek in West-Betuwe naar het stoppen van de jeugd met sporten. 
 
 
9.  Uit de verenigingen / Rondvraag 
We gaan kijken hoe we de agenda van 2025 in gaan vullen. 
 
Actief Hilvarenbeek: Kom er bij in Diessen is goed bevallen. Is dat ook iets voor Hilvarenbeek? 
In Diessen was Wij Wel de grote kartrekker. 
 
Paulien Versantvoort is namens het Rol Hockey bij de vergadering aanwezig.  
Zij trainen elke week bij Hercules in Diessen. 
 
Henk Schottert zoekt nog geld nu de gelden voor de services op zijn. Mogelijk valt de training voor 
trainers opleiding kader onder de veilige sportomgeving. Henk Schottert neemt daarover contact op 
met Marja Nieuwenhuis. Mogelijk zou Rabo ClubSupport ook nog een oplossing kunnen zijn. 
 
Het overleg tussen Van Wijlen, de gemeente en de voetbalverenigingen over het onderhoud van de 
velden is een goed overleg geweest. Iedereen is enthousiast over de maairobots en er is meer 
duidelijkheid over het onderhoud van de velden en de onkruidbestrijding zonder bestrijdingsmiddelen. 
 
Het bestuur van Hita ’79 gaat stoppen. Ze zijn nog op zoek naar opvolgers. 
 
Leo Harpe is nu afgevaardigde van de Badminton Club. 
 
 
10. Sluiting 
Edwin Kleiboer dankt een ieder voor de komst, nodigt de aanwezigen uit om nog een drankje te 
drinken aan de bar en sluit de vergadering.  
 
 
 
 
 
 
Data voor de volgende vergaderingen 
 

Maandag 16 december   20.30 uur Dagelijks bestuur Hercules 
Dinsdag 21 januari 2025 20.00 uur Jaarvergadering Elckerlyc 
Vrijdag 24 januari 2025  20.00 uur  Sportgala   Elckerlyc 
 

 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer     Secretaris Guus Buijlinckx 


